
 

 

 
 

Film : Tarlan 

Synopsis : Le jeune Zakir se voit confier la garde d'un poulain. Aimant le défi, il parie avec 
un garçon du village qu'il remportera la prochaine course hippique. Il reçoit alors le 
soutien et la sagesse de Grand-père Safa pour l'aider à entraîner le cheval, ainsi que l'aide 
pratique d'Aigul, une fille venue de la ville. Cependant, cette quête de victoire et d'honneur 
est bientôt mise à l'épreuve lorsque l'orgueil de Zakir menace de causer des ravages. C'est 
un drame qui explore les liens, la tradition, et les conséquences de l'arrogance. 

• Année de production : 2021 

• Pays : Russie, Kazakhstan 

• Genre : Drame 

• Réalisateur : Yulia Zakharova 

#CCRKALINKA #FFA #DakarFilmAsiatiqueFestival #Tarlan #Russie #Sénégal #Kazakhstan 
#Russie 

 

Movie: Tarlan 

Synopsis: Young Zakir is entrusted with the care of a foal. Having a competitive spirit, he 
makes a bet with a local village boy that he will win the upcoming horse race. He receives 
wisdom and support from Grandfather Safa, who helps him train the horse, and practical 
assistance with feeding and cleaning from Aigul, a girl from the city. However, Zakir's 
pursuit of victory and honour is soon challenged when his pride threatens to wreak havoc. 
This is a drama that explores bonds, tradition, and the consequences of arrogance. 

• Year of Production: 2021 

• Country: Russia, Kazakhstan 

• Genre: Drama 

• Director: Yulia Zakharova 

 

#CCRKALINKA #FFA #DakarAsianFilmFestival #Tarlan #Russia  #Senegal #Kazakhstan 
#Russia 


